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Zdar Can-amáci, nejsem tu novej ale i přes to potřebuji poradit  :-(  :-(  již delší dobu nutně potřebuji
Can-am , vzrušuje mě Outlander ale  :-(  :-(  :-( Jelikož mám pocit že 4kolku jen používáním nějak
nepomáhám a jen ztrácí hodnotu nechce se mi za ní dávat 350 kapříků  :-(  :-(  :-(  stará by mě dobila
jak prašivej koberec :lol:  :lol:  :lol: No a Karel asi ho znáte má na skladě 650  :-DD  :-DD  A proto se
ptám páč 100 hadříků by byli doma hezky v teple :lol:  :lol:  :lol: Stačila by mě 650 ?????? Máte ji a
jezdí vám to ???? Používáte ji ????? Máte zkušenosti a umíte oba stroje posoudit ?????Jezdili jste na
obouch strojích ????? Nebudu brzda teamu ?????  No a teď mluvte  :lol:  :lol:  :lol:    PS: musím být 
Can-amák se vším všudy  :lol:  :lol: 
Bahňák 14.10.2011 20:15:06

:lol: :lol: ty si vůl :lol: :lol: :lol: základ správnýho can amáka je oblečení :-DD mám
taby onošenou sadu zrovna pro tebe :lol: :lol: :lol:
FIGURA 14.10.2011 20:16:54

Má ji např. MARAST. Funguje velice dobře a jede stejně jak 7kila. Možná malinko víc
:-DD Určítě Ti bude stačit :-D
nebu 14.10.2011 20:17:00

Bahňák> Hadry budu mít jako první (y) (y) (y) hned zajedu za Pepou ten je má a samo
budou černožlutý :lol: :lol: nebo žlutočerný :[ :[
nebu 14.10.2011 20:22:31

FIGURA>Má ji např. MARAST. Funguje velice dobře a jede stejně jak 7kila. Možná
malinko víc :-DD Určítě Ti bude stačit :-D

chci předjíždět mouchy z prava a ostatní hmyz z leva :lol: :lol: :lol:
FIGURA 14.10.2011 20:25:49

nebu>FIGURA>Má ji např. MARAST. Funguje velice dobře a jede stejně jak 7kila.
Možná malinko víc :-DD Určítě Ti bude stačit :-Dchci předjíždět mouchy z prava a
ostatní hmyz z leva :lol: :lol: :lol:

  Jj. Kup si vidle :lol: :lol: :lol:
fiičák 14.10.2011 20:25:56
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nebu> tobě by slušelo i čtyřkilo :lol: :lol: :lol:
nebu 14.10.2011 20:30:16

tohle je i volba ale nemám kredit abych mu zavolal :[ :[ :[ 
http://www.motoinzer...lander-800r-efi.html
Bahňák 14.10.2011 20:34:13

nebu> ten je boží zítra ti půjčím telefon tak si opiš číslo nebo ti ho vyfouknu
Cali 14.10.2011 20:35:44

Nebu nebude vem zrovna Litr +o(
nebu 14.10.2011 20:37:36

Bahňák>nebu> ten je boží zítra ti půjčím telefon tak si opiš číslo nebo ti ho vyfouknu

no nejde se nezamilovat :´-( :[ :[ proč je láska tak krutá :[ :[ :[ a drahá :lol: :lol:
nebu 14.10.2011 20:38:30

Cali>Nebu nebude vem zrovna Litr +o(

litra nechám snobům :lol: :lol:
Cali 14.10.2011 20:40:03

:lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: ale nebudeš stíhat kolegům šmoulům :´-(
nebu 14.10.2011 20:42:22

Cali> no a proto se ptám jestli tam je takovej rozdíl :lol: :lol:
koncak 14.10.2011 20:42:39

:lol: vsechny zvysujou a jdou do litra nebu ubira na kriterijich a jde do 650 :lol: 
sestpade u karla sem projizdel.ale nevim co ti mam rict?race nic rikat nebudu :lol:
nebu 14.10.2011 20:44:52

Bahňák>nebu> ten je boží zítra ti půjčím telefon tak si opiš číslo nebo ti ho vyfouknu

hele ale když mi ho jako vyfoukneš tak budeš mít dva a tím pádem bychom mohli
jezdit spolu :lol: :lol: půlku na benzím co bych projezdil bych ti mohl přispívat :lol:
:lol:není nad to dělat dobré zkutky každej týdem
Cali 14.10.2011 20:46:19

Nebu :-DD s Tvých historek z rychlým bych volil opravdu ten litr :-DD +o(  Koncak a co
mu nabídnout 850XP od konkurence cena stejná
nebu 14.10.2011 20:47:12

koncak> a to bych právě chtěl vědět :-( :-( :-( jede to líp než třeba kawa ?????
nebu 14.10.2011 20:49:17

Cali> Ale já nechci Polaris to mi nabízí každej prodejce skoro zadarmo když si ho
vezmu a budu dělat reklamu :[ :[ :[ já potřebuji Can-am jasný :[ :lol:
Cali 14.10.2011 20:51:09
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Nebu ale měl jsi dalších 100litřánků doma kerý by tě hřáli +o( :lol:
koncak 14.10.2011 20:53:03

nebu>Cali> Ale já nechci Polaris to mi nabízí každej prodejce skoro zadarmo když si ho
vezmu a budu dělat reklamu :[ :[ :[ já potřebuji Can-am jasný :[ :lol:

  uz jenom kuli pekne cernozlutym co jsou zlutocerny hadry vid? :lol: :lol: :lol: :lol:
koncak 14.10.2011 20:53:52

nebu>koncak> a to bych právě chtěl vědět :-( :-( :-( jede to líp než třeba kawa ?????

  kawa je brutalni, tose neda porovnavat. :-$
fiičák 14.10.2011 20:54:09

nebu> tak já ti prodám mojí sůzu a budeš mít dvě tj. 1450 obsah :lol: :lol: :lol: a to
bude teprv fičák :-DD :-DD :-DD
fiičák 14.10.2011 20:54:33

koncak>nebu>koncak> a to bych právě chtěl vědět :-( :-( :-( jede to líp než třeba
kawa ?????  kawa je brutalni, tose neda porovnavat. :-$

 moje řeč :-DD :-DD
Cali 14.10.2011 20:56:50

Koncak :o ale karel píše všude že Kawa je slabá proti CA 650 tak nevím :o :´-(  Nebu
tak nedělej fóry a vem ten Litr od CA když ho chceš aspoň bude ňáká prdel!!! :lol: :lol:
:lol: :lol:
koncak 14.10.2011 21:08:08

Cali>Koncak :o ale karel píše všude že Kawa je slabá proti CA 650 tak nevím :o :´-( 
Nebu tak nedělej fóry a vem ten Litr od CA když ho chceš aspoň bude ňáká prdel!!!
:lol: :lol: :lol: :lol:

  kawina na original kolech bez serepeticek, kdys si zabral tak mela snahu s pod tebe
vyjet, normalne mne to stehovalo az dozadu na nosic, jak 650 tak 750, tohle zatim
zadna kolka co sem kdy skousel nepredvedla.
HELLGEJ 14.10.2011 21:21:29

koncak> :-DD
větvičkář_Rox 14.10.2011 21:26:14

Nebu, vem si Glada X6. Ser na ty předražený mexický jebky :-P   Od Kadla pak můžeš
koupit sadu samolepek CA na optickej tuning :lol:
koncak 14.10.2011 21:29:48

větvičkář_Rox>Nebu, vem si Glada X6. Ser na ty předražený mexický jebky :-P   Od
Kadla pak můžeš koupit sadu samolepek CA na optickej tuning :lol:
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  a hadry k tomu. :lol: :lol: :lol: :lol:
nebu 14.10.2011 21:30:21

větvičkář_Rox> nechci žádnou faleš chci originál !!!!!!!!! :[ :[ :[ a těch je jen pár :lol:
:lol: :lol:
větvičkář_Rox 14.10.2011 21:34:49

nebu> X6ka je originál :-P A X8čka bude ještě o 100% větší originál, bo má 2 válce
:-DD   Ale ten výkon bys Ty, začátečník, nikdy nevyužil... zbytečný vyhazování peněz.
To si radši kup ty hadry od Kadla. Už jen jejich nošení prý prokazatelně zvyšuje ego o
15-20% :-DD :-DD :-DD
koncak 14.10.2011 21:38:18

větvičkář_Rox> a helmu, helmu, nezapomen na helmu. :lol: :lol: :lol:
nebu 14.10.2011 21:38:26

větvičkář_Rox> na hadry mám dodavatele G4B na servis mám servisáka G4B jen stačí
koupit stroj :-( :-( :-( té vaší X8 věřím ale ještě není a já potřebuji jezdit hned :lol:
:lol:
nebu 14.10.2011 21:44:55

větvičkář_Rox>nebu> X6ka je originál :-P A X8čka bude ještě o 100% větší originál,
bo má 2 válce :-DD   Ale ten výkon bys Ty, začátečník, nikdy nevyužil... zbytečný
vyhazování peněz. To si radši kup ty hadry od Kadla. Už jen jejich nošení prý
prokazatelně zvyšuje ego o 15-20% :-DD :-DD :-DD

moje ego už je na hranici maxima a nejde už výš :lol: :lol: :lol: stoupalo pomalu
každým předjetím cyklisty a přejetého kopečku :lol: :lol: :lol:
Jumbo720 14.10.2011 21:52:54

nebu:ty opravdu umíš pobavit :lol:
nebu 14.10.2011 21:55:22

Jumbo720> proč to je smrtelně vážný :lol: :lol: nutně to potřebuju nebo umřu :-( :-(
Jumbo720 14.10.2011 21:58:11

nebu:já taky potřebuju všechno co je in jinak jsem out a to mě nebaví :lol: hele a kup
si ponožky can am hodně pomáhaj při výjezdech :lol:
Aligator-max 14.10.2011 22:00:25

Nebu na pravé canamáky 650 stačit nebude bo už i 800 je OUT když vyšel litr :lol: :lol:
nebu 14.10.2011 22:02:42

Jumbo720> Hadry mám sepsaný a je toho poměrně dost :lol: :lol: od ponožek až po
kuklu a vše samo Can-am (y) (y) (y) a nekupuji to proto abych byl IN :[ :[ ale páč to
potřebuji jasný
Jumbo720 14.10.2011 22:08:02

nebu>Jumbo720> Hadry mám sepsaný a je toho poměrně dost :lol: :lol: od ponožek
až po kuklu a vše samo Can-am (y) (y) (y) a nekupuji to proto abych byl IN :[ :[ ale
páč to potřebuji jasný
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no jo vlastně všechni je to dost nutný, bacha na mozek ten snad prý k tomu taky
dodávaj jiný jelikož se pak lidi měněj a skoro se s nima nedá mluvit jak se namasírujou
:lol: :lol:
nebu 14.10.2011 22:14:42

Jumbo720> hele kdo mě zná tak ví že už nemůžu bejt horší hovado než sem :lol: :lol:
:lol: nejak tím netrpím a je mi to ukradený :lol: :lol: :lol: ale slibuji ti tady předevšema
že já budu jinej Can-amák :lol: :lol: :lol:
Jumbo720 14.10.2011 22:20:28

nebu:jdi do toho a doufám že nám napíšeš i to když se ti na tom bude něco srát
protože to tady málokdo napíše a přizná :-D
nebu 14.10.2011 22:25:19

Jumbo720>nebu:jdi do toho a doufám že nám napíšeš i to když se ti na tom bude něco
srát protože to tady málokdo napíše a přizná :-D

Jumbo720> hele na tohle ti ted přesně nemužu odpovědět a nesmíš to ani po mě teď
chtít :lol: :lol: :lol: Ale jedno ti napsat můžu hned :lol: :lol: :lol: Bernny mi ho pujčil ne
já sednul nastartoval zařadil vyrazil a po 150 metrech jsem se udělal :lol: :lol: :lol: Kde
tohle tak rychle zažiju ???? no a teď mluv :-P :-P
Jumbo720 14.10.2011 22:26:22

nebu>Jumbo720>nebu:jdi do toho a doufám že nám napíšeš i to když se ti na tom
bude něco srát protože to tady málokdo napíše a přizná :-DJumbo720> hele na tohle ti
ted přesně nemužu odpovědět a nesmíš to ani po mě teď chtít :lol: :lol: :lol: Ale jedno
ti napsat můžu hned :lol: :lol: :lol: Bernny mi ho pujčil ne já sednul nastartoval zařadil
vyrazil a po 150 metrech jsem se udělal :lol: :lol: :lol: Kde tohle tak rychle zažiju ????
no a teď mluv :-P :-P

to tě lituju že se tak rychle uděláš :lol:
nebu 14.10.2011 22:30:20

Jumbo720> a já lituji tebe že za celej den ježdění toho nejsi schopen :lol: :lol: :lol:
:lol:
ottap 15.10.2011 12:06:53

ottap 15.10.2011 12:07:25

myslim ze ide slusne
Hrošík2 15.10.2011 19:09:22

ottap> No myslím že na rozbití huby to bude stačit scela jistě!!! :-D :-D :-DD
koncak 15.10.2011 19:14:02

ottap> tihle akcni videa, to je luxus,staci tomu dat sodofku tet nejakou vostrou hudbu
a tak i video od tytyty s X6-kou vypada tak strasne lakave zebych si ho okamzite
koupil. :lol: :lol: :lol: :lol:   neni nad to si to ohmatat a svest se,
nebu 15.10.2011 21:25:21
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ottap>myslim ze ide slusne

myslet znamená h..... vědět :lol: :lol: :lol: já dal jasný otázky a řádám na ně odpověď
:lol: :lol: :lol: až budu ctít kolku z reklamy tak si ji půjdu koupit do Globusu :lol: :lol:
:lol:
Jumbo720 15.10.2011 21:43:10

nebu:počekj na X8 a ještě mnoho ušetříš :-DD
koncak 15.10.2011 21:44:18

nebu>ottap>myslim ze ide slusnemyslet znamená h..... vědět :lol: :lol: :lol: já dal
jasný otázky a řádám na ně odpověď :lol: :lol: :lol: až budu ctít kolku z reklamy tak si
ji půjdu koupit do Globusu :lol: :lol: :lol:

  ty kravo v praze na cernym moste v globusu maji jednu bobmasticky zlutou, a
nadobky na tlumice vetvaru rakety, :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: to by slo?a doma zustanou
minimalne pres 2 kila. :lol:
ottap 15.10.2011 21:47:01

a kto ti ma povedat ze ti to bude stacit kazdy je iny a ma ine jazdecke skusenosti.
urcite su taki ktorym staci bohate aj 500 a su aj taky ktorym je aj renegade 800 malo.
Nic ine nezostava len sa na tom poriadne zviest a rozhodnut sa. Moj nazor 800
zbytocnost :-DD ale kazdy sme iny
nebu 15.10.2011 22:32:58

ottap>a kto ti ma povedat ze ti to bude stacit kazdy je iny a ma ine jazdecke
skusenosti. urcite su taki ktorym staci bohate aj 500 a su aj taky ktorym je aj renegade
800 malo. Nic ine nezostava len sa na tom poriadne zviest a rozhodnut sa. Moj nazor
800 zbytocnost :-DD ale kazdy sme iny

promiň ale vůbec jsem tě s tou tvou radou nepobral :lol: :lol: :lol: ale dám ti příklad z
dneška :lol: :lol: :lol: Jedu na své nadupané Suzuce ne jen to lechtám držím to na 80
km/hod a v tom z leva Can-am říkám si no jo debílek :lol: :lol: :lol: ukážu fakáče a
ejhle :[ :[ druhej Can-am říkám si seru na fakáče asi tím zvyšuji odpor vzduchu a
snažím se přidat :lol: :lol: :lol: a ejhle nic vůbec nic absolutně nic :lol: :lol: :lol: :lol:
Víš jak tím trpělo moje EGO !!!!!!! Dokážeš si představit jak jsem vypadal :[ :[ :[ Měl
jsem z prdele štěstí že jel s náma Access 250 s ASR a mohl jsem bejt alespoň třetí :lol:
:lol: :lol: A tohle přesně už nechci a moje zdraví to ani nedovoluje abych to ještě
jednou zažil :[ :[ :[ Jasný a teď mluv
nebu 15.10.2011 22:39:14

Jumbo720>nebu:počekj na X8 a ještě mnoho ušetříš :-DD

 no už se na ni těším a jsem sám zjedavej jak to pofrčí :lol: :lol:
ottap 16.10.2011 00:03:03

niekto tu raz pisal ze medzi 650 a 800 can am nieje velky rozdiel. tak ja neviem ked
chces byt furt prvy tak chod do 800ky. ale zase peniazky pojdu z baraku.
Martinák 16.10.2011 00:22:20
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za me 800,je zivejsi od spoda :-DD
danyquad 16.10.2011 10:25:49

Martinák>za me 800,je zivejsi od spoda :-DD

  Blbost Martas. Prave odspodu berou 650 a 800 skoro stejne. 8mi kilo ma lepsi naopak
spicku. Vim co pisu. Vyzkouseno. Jinak pro Nebu... Pokud jezdis opravdu teren, nebude
Te 650 nijak limitovat a nepoznas rozdil. Vyzkouseno tady, na Ukrajine, v Rumunsku.
Jen v porovnani s klukama na 8 mi kile mam o neco vetsi spotrebu, hlavne v zime v
hlubokym snehu.... Je ale mozny, ze za to vic taham. :-)  Uz ji nejakej patek mam a
kdybych musel ted menit, nebyla by pro me 800 zadna vyzva... Zvlast kdybych mel
dobrou cenu. Na litru jsem jeste nejel, ale jestli z Outlandera tim novym podvozkem
udelali Polarise, budu se spis divat na Renegade ( a holt budu casteji prat spinavy
hadry :lol: )
Bahňák 16.10.2011 14:56:39

nebu> no vidíš co píše danyquad koukej rozbít prasátko a zavolat kadlovi ať máš na
náš závod novej stroj :lol: :lol:
nebu 16.10.2011 16:45:07

Bahňák> Dnes jsem musel podjed jednoho na obchvatě Liberce a koukám on to Pepa
no oni nemají v Jablonci žádnou silnici co má dva pruhy tak nevěděl ve kterým se plížit
:lol: :lol: :lol: a když jsem mu volal abych mu pomohl mu vyřešit jeho vážnou dopravní
situaci a vysvětlit mu že se v Liberci a ve dvouch pruzích se jezdí v pravo tak mi říkal
něco o tom že vymejšlím hovadiny a ať koukám koupit 8OOkilo :lol: :lol: :lol: Asi to
myslel tak že mě pak za žádných okolností nebudete schopni předjed :lol: :lol: :lol:
:lol:
nebu 16.10.2011 16:45:52

danyquad> Děkuji ti za první názor co je k tématu :-DD :-DD a smím se zeptat kolik
máš najeto a jak ti slouží ????
danyquad 16.10.2011 17:23:50

nebu>danyquad> Děkuji ti za první názor co je k tématu :-DD :-DD a smím se zeptat
kolik máš najeto a jak ti slouží ????

  Zdarec. Mam kolem 260 mth, cca 6000 km a slouzi dobre. Nic se mi nesere, jen
poctive menim naplne a dodrzuju servis. Jen jsem musel postelovat tahlo od
prevodovky, povolilo se. Jo a ted jsem dvakrat menil remen variatoru, to ale byla moje
blbost, protoze jsem ho jednat hned trapil a nezajel ho a pro trialku na petniku je
potreba dat L ko a netrapit to porad na H cko... :-$ :-) Tohle ale nejsou zavady, jen
moje blbost. KQ se mi nesral vubec, jen papal olej. CA mi sedi z toho, na cem jsem kdy
jel, nejvic. Motor je skvelej Dobre vyber :-DD
scarymovie 16.10.2011 17:32:45

nebu, tak na požádání karlíka ti sem napíši i svůj názor a zkušenost z tohoto víkendu
:-) byl jsem se stavit za marťasem (martinák) a jel jsem na tom jeho 8kile a dnes
(neděle) jsem se stavoval za karlíkem a půjčoval jsem si tu 650 a můžu ti říct, že jsem
rozdíl při startu nepociťoval a při vyšší rychlosti též ne...jestli tě ale bude omezovat ten
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pocit, že nemáš 8kilo, jdi do 8kila :-P
nebu 16.10.2011 18:03:50

scarymovie> no já bohožel v okolí nikoho neznám kdo má 650 a tak nemám šanci si to
vyzkoušet :-( :-( :-( ale je pravda když jsem v loni byl na Ještědu u testu zimních pásů
na Articatu a byl tam litr a sedmikilo, tak se tam nachomejtnul jeden Can-am 650 od
horské služby a měl to na pásech a pěkně s tím upaloval (y) (y) (y) No uvidím a pokud
budu mít štěstí a pojedu na Ještěd tak se zastavím na horské službě a dám řeč
xsob 16.10.2011 18:31:19

scarymovie>nebu, tak na požádání karlíka ti sem napíši i svůj názor a zkušenost z
tohoto víkendu :-) byl jsem se stavit za marťasem (martinák) a jel jsem na tom jeho
8kile a dnes (neděle) jsem se stavoval za karlíkem a půjčoval jsem si tu 650 a můžu ti
říct, že jsem rozdíl při startu nepociťoval a při vyšší rychlosti též ne...jestli tě ale bude
omezovat ten pocit, že nemáš 8kilo, jdi do 8kila :-P

  Tohle můžu potvrdit, byl jsem tam taky (y) Karel totiž chtěl natočit další pokračování
story jak CA 400 ujede další čínský kolce o oběmu 700 :lol: :-DD
Jumbo720 16.10.2011 18:41:44

xsob>scarymovie>nebu, tak na požádání karlíka ti sem napíši i svůj názor a zkušenost
z tohoto víkendu :-) byl jsem se stavit za marťasem (martinák) a jel jsem na tom jeho
8kile a dnes (neděle) jsem se stavoval za karlíkem a půjčoval jsem si tu 650 a můžu ti
říct, že jsem rozdíl při startu nepociťoval a při vyšší rychlosti též ne...jestli tě ale bude
omezovat ten pocit, že nemáš 8kilo, jdi do 8kila :-P  Tohle můžu potvrdit, byl jsem tam
taky (y) Karel totiž chtěl natočit další pokračování story jak CA 400 ujede další čínský
kolce o oběmu 700 :lol: :-DD

mno a jak to dopadlo s Jumbem ? ;-)
xsob 16.10.2011 18:45:14

Jumbo720> No tak že 4kylo nakonec nebylo na skladu, tak se tahalo 500 a pak 650. To
druhý jede toršku líp, tak o 20 metrů :-D Ale podvozek to má teda jinde (y)
Seess 16.10.2011 18:45:19

nebu> Ahoj, nestavím se na žádnou stranu barykády o čtyřkolkách :-D , ale všeobecně
zastávám názor svést se na tom mezi čím se rozhoduji :-DD . V tomhle případě mezi
800- 650. Myslím jsi, že když přijedeš za otcem, tak ti jí klidně půjčí, aby jsis ji
vyzkoušel. Je to v základu jenom je tam vykuchanej výfuk a malý kola. 23. v
sedlčanech, nebo 12.listopadu někde na vaší stranu (Mílovicích) na závodech. Pokud jsi
chceš udělat výlet a projed se, tak se určitě stav a určitě se jde domluvit i svezení na
nějáké 800, lidí je tam dost. :-DD
nebu 16.10.2011 18:52:37

Seess> už jsem psal Karlovi že bych měl jet do Unína a je samo že bych se zasavil (y)
Počítal jsem že bude v Jihlavě ale nikde jsem ho neviděl jen Kodiho :lol: :lol:
Seess 16.10.2011 19:11:18

nebu> tak to seš slepej v Jihlavě s me byli v depu s Kodim a jezdili spolu. Na trialu jel
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tatík první posrážel klacky a i, když měl čas nejrychlejší, tak dostal děsnou penalizaci
:-D :-D :-( :-( a pak už jel napohodu. Já jezdil pořád s kodim na stejno, ale v
posledním trialu jsem to ve výjezdu v kolejích zahrabal, zazmatkoval, posrážel kolíky a
převrátil :-( :-( . V neděli na maratonu jsem je všechny vyplatil, až na toho raptora i
přes defekt. Až teda přijedeš, tak dáme test. čau :-DD :-DD :-D
nebu 16.10.2011 19:27:31

Seess> Já ti říkám že tam nebyl :lol: :lol: :lol: slepej nejsem :lol: :lol: Byl jsem s
bahňákem u vaše depa a mluvil jsem tam s Kodim a ten říkal že tam Karel není :[ :[
Viděl jsem i ty stroje :lol: :lol: ale možná jste se dívali jinam když tam k vám přišli dva
velcí borci s černejma tričkama s logem GALAXY4BIKE :lol: :lol: :lol:
koncak 16.10.2011 19:31:06

nebu> to je prave ono,jak tam vlezly dva borcy s mega EGEM tak karel musel ven bo
tam nezbylo misto :lol: :lol: :lol: :lol: :lol:
Seess 16.10.2011 19:33:24

nebu> Ajó :-D :-D , tak to jó ty trička jsem tam někde viděl od Pepy. Moje tričko, taky
znáš, tak příšté pokecáme :-D :-D
nebu 16.10.2011 19:33:43

koncak> myslíš že by s náma ani nepokecal ????? :lol: :lol: já tam jel hlavně kvůli
němu :lol: :lol: :lol: Vás jsem totiž už viděl jak Ledvíte na kopci :lol: :lol: :lol:
koncak 16.10.2011 19:35:50

nebu> je pravda ze karla sem take vyhlizel a nic.
nebu 16.10.2011 19:37:36

Seess> to bylo to tričko co se nedalo to logo přečíst :lol: :lol: :lol: No a vidíš že vidím a
kde byl Karel :lol: :lol: :lol: že by před náma zdrhnul :lol: :lol: :lol:
nebu 16.10.2011 19:39:13

koncak>nebu> je pravda ze karla sem take vyhlizel a nic.

Jestli ten Karel není jen smyšlená postava :lol: :lol: :lol: každej ho tam hledal a nikdo
ho neviděl :lol: :lol:
koncak 16.10.2011 19:41:33

nebu> ale existuje, bo sem snim mluvil osobne,teda neligitimoval sem ho,ale verim ze
to byl on. :lol: :lol:
Seess 16.10.2011 19:43:26

nebu> :-D :-D Až přijedeš uvidíš, ale dám ti jednu radu: ,,nekupuj od něho traktor,, !!
:-D :-D On teďka ze čtyřkolek přesedlává na zemědělskou techniku :-DD :-D :-D
nebu 16.10.2011 19:46:41

xsob 16.10.2011 19:47:21

nebu> Existuje, dneska sem s ním celej den jezdil, ale ze záběru se snažil vypařit. Je to
to bříško na pravo :lol:  
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nebu 16.10.2011 19:50:17

Seess>nebu> :-D :-D Až přijedeš uvidíš, ale dám ti jednu radu: ,,nekupuj od něho
traktor,, !! :-D :-D On teďka ze čtyřkolek přesedlává na zemědělskou techniku :-DD
:-D :-D

joooo už jsem slyšel že prodává vše o co je zájem :lol: :lol: :lol: štěstí že je na pasáka
už starej :lol: :lol:a nebo že by bojoval o tytul Obchodník roku a snažil se porazit LIDL
:lol: :lol:
nebu 16.10.2011 19:52:54

xsob> nevidím jsem slepej a kde je levá a pravá strana :lol: :lol: :lol: vem si tu
odpovědnost na sebe a zakroužkuj ho :lol: :lol: :lol: budem ti věřit že je to on :lol: :lol:
Seess 16.10.2011 20:05:45

nebu> :-D :-D Prodá opravdu všechno :-D :-D , tady ho máš je to jeden z těch dvou,
vyber jsi jeto 50% na 50%
Seess 16.10.2011 20:07:40

viktor 16.10.2011 20:10:02

Seess>byl uzavírat kontrakt na kontainer shineraye a lydy????????? :lol: :lol: :lol: :lol:
:lol: :lol: :lol: :lol:
nebu 16.10.2011 20:13:51

Seess> No tím že ten váš team většinou stojí při závodech na bedně tak bych hádal
toho mužíka v uniformě :lol: :lol: :lol: Ale tím jak nabízí svoje zboží bych hádal že to
bude běloch :lol: :lol:No ted fakt nevím no zkusím po Tišnově pátrat po číňanovi a
pokud neuspěju tak jdu po tom bělochovi :lol: :lol: :lol: Smějese tam jak řezník
Krkovička když udělal dobrej kšeft :lol: :lol:
Seess 16.10.2011 20:14:38

viktor> Nikomu to neříkej, ale přijede celej kontejner litrovejch can- amů :-DD :-DD
:-DD ale z číny, ale psssst ;-) ;-) ;-) ;-) ;-)
nebu 16.10.2011 20:20:49

Seess>viktor> Nikomu to neříkej, ale přijede celej kontejner litrovejch can- amů :-DD
:-DD :-DD ale z číny, ale psssst ;-) ;-) ;-) ;-) ;-)

to znamená co kus to original :lol: :lol: :lol:
Kodi 16.10.2011 20:26:06

Nebu : Karel se zaměřil na méněobjemové Canamy tak,že jednu starou 650ku (ještě
od anglického hnoje,s najetými 1000mh)nasadil do závodů Crosscountry-v kategorii do
750 průběžné 1.místo a Offroadmaratonů-v nejprestiznější kategorii Mistr quad 4x4
nad 750 průběžně 8.místo ..... takže i díky tomu prodal všechny 650ky,co měl....Jinak
já jsem měl taky přes rok 650ku(model 2005),která dodnes jezdí
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fiičák 16.10.2011 20:26:54

nebu> tak už jsi rozhodl :-P... na novou 800stovku nemáš tak co řešíš :lol: :lol: :lol:
:lol:
zmizík_zaks 16.10.2011 20:28:04

U Karla je možný všecko, i to že starej Zetor má kotoučový brzdy :lol: (i když na
fotkách má klasický bubny :-P )
Martinák 16.10.2011 23:49:07

danyquad>Martinák>za me 800,je zivejsi od spoda :-DD  Blbost Martas. Prave odspodu
berou 650 a 800 skoro stejne. 8mi kilo ma lepsi naopak spicku. Vim co pisu.
Vyzkouseno. Jinak pro Nebu... Pokud jezdis opravdu teren, nebude Te 650 nijak
limitovat a nepoznas rozdil. Vyzkouseno tady, na Ukrajine, v Rumunsku. Jen v
porovnani s klukama na 8 mi kile mam o neco vetsi spotrebu, hlavne v zime v
hlubokym snehu.... Je ale mozny, ze za to vic taham. :-)  Uz ji nejakej patek mam a
kdybych musel ted menit, nebyla by pro me 800 zadna vyzva... Zvlast kdybych mel
dobrou cenu. Na litru jsem jeste nejel, ale jestli z Outlandera tim novym podvozkem
udelali Polarise, budu se spis divat na Renegade ( a holt budu casteji prat spinavy
hadry :lol: )

 presne tak Dane SKORO STEJNE.........  priklad:skoro stejne se vy..re jezevcik,nebo
doga,ale konecnej vysledek se neda srovnat :lol: :lol: :lol: :lol:  jinak souhlas s tim,ze
ten vykon je stejnej(rozdil myslim jen 4kw) v terenu k nerozeznani,protoze oba obsahy
trpi prebytkem kobyl :-DD
Martinák 16.10.2011 23:59:37

xsob>Jumbo720> No tak že 4kylo nakonec nebylo na skladu, tak se tahalo 500 a pak
650. To druhý jede toršku líp, tak o 20 metrů :-D Ale podvozek to má teda jinde (y)

 tak tenhle usmev dokaze nahodit jedine CAN-AM :-DD  

 NEBU>neres obsah,to je laska na prvni pohled.videl sem ju a je to kus :-DD
xsob 17.10.2011 18:01:06

Martinák> Vole sem čekal kdy to vytáhneš. Taky ses napřemlouval aby ta fotka vznikla
:lol: Ale že bych se měl svézt, to tě nenapadlo :lol: Marťas, testy proběhly až před
naložením na vozík :-DD
Martinák 17.10.2011 19:55:14

xsob> svezeni bude priste hynku :D a to s jednoho duvodu,otocil sem zadni kardan o
devadesat stupnu a pekne se to trepalo,tak sem nechtel,aby jsi to potom tahal po
forech,jak je outik kostitras :lol: priste prijedu ja za vama a vymenime masiny :-DD
xsob 17.10.2011 20:56:51

Martinák> Jasné, šak škoda že jsi nefotil Kadla když se usmíval na Jumbu, ale prej ho
potom bolelo bříško, to víš ototman to není, víc se třepe :lol:
Martinák 17.10.2011 21:23:49

xsob> spis to prehnal s tema burtama :lol:
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scarymovie 17.10.2011 23:27:42

Martinák> a stejně jsou to šecko mexický jebky, co se houpou jak loď na vodě :lol:
4KOLA 18.10.2011 19:34:46

Co řešíš, Can-Am je Cam-Am, a je jedno, jestli 650 nebo 800. Nebo rovnou 1000??
Vždy budeš spokojený. :-DD
pirda 18.10.2011 20:06:52

Nebu>já to beru tak..první kolka 300-dost dobrý,spokojenost.Druhá..K.Q.750
spokojenost,dost dobrý..Ale třetí?kdyby byly koruny,tak litr!!!koníky ničím nenahradíš
:lol: Ale jinak jsem spokojený i s tík K.Q.
Bahňák 18.10.2011 20:10:21

pirda> no ale problém je že KQ nemá ani z poloviny takovej výkon jak 650 :-DD
pirda 18.10.2011 20:13:46

Nebu>já to beru tak..první kolka 300-dost dobrý,spokojenost.Druhá..K.Q.750
spokojenost,dost dobrý..Ale třetí?kdyby byly koruny,tak litr!!!koníky ničím nenahradíš
:lol: Ale jinak jsem spokojený i s tík K.Q.
Bahňák 18.10.2011 20:17:48

pirda> no ale problém je že KQ nemá ani z poloviny takovej výkon jak 650
fiičák 18.10.2011 20:21:13

Bahňák> kecy :[ :[ :[ :[
xsob 18.10.2011 20:27:57

Bahňák> No to bych netvrdil. KQ jede o trošku líp než moje potvora a Ca 650 Mi na
sprint ujela tak o 2 dýlky. Tahám z Karla videa, ale zatím neodpověděl.
nebu 18.10.2011 21:01:43

xsob>Bahňák> No to bych netvrdil. KQ jede o trošku líp než moje potvora a Ca 650 Mi
na sprint ujela tak o 2 dýlky. Tahám z Karla videa, ale zatím neodpověděl.

to jako fakt že Jumbo 720 RGTK jede hůř než KQ ????
Martinák 18.10.2011 21:08:15

4KOLA> tak tak ,svata pravda :-DD  scarymovie> a navic ty jebky taky neplavou,takze
pro tebe nejsou :lol:  nebu> 720 jede dobre,akorad je hrozne utahana na start,ale
oproti 302 je to nebe a dudy.....
Bahňák 18.10.2011 21:12:53

xsob> hele kámo na rovině je to něco jiného ale v terénu si ani neškrtneš první kopec
stojíš a máváš :lol:
Bahňák 18.10.2011 21:18:33

xsob> jééé sory kámo trochu jsem přehlíd to tvoje nový jumbo :-DD :-DD
xsob 18.10.2011 21:21:07

Bahňák> To je jedno, 302 jelo stejně :lol: Víc sem o tom napsal v Brněnský klubovně
;-)
xsob 18.10.2011 21:22:37
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Martinák> Pocitově jo, ale Ca 500 jsem to pokaždý dal hlavně na startu, na což bych
před tím nevsadil ani náhodou. Pocit někdy klame.
Bahňák 18.10.2011 21:22:46

xsob>no tam já nechodím nerozumím tý vaší hantýrce :lol: :lol: :lol:
xsob 18.10.2011 21:24:07

Bahňák> Prostě je to "betelné kotel" :lol:
Bahňák 18.10.2011 21:26:15

xsob> já měl na vojně starýho z brna a vždy jsem se smál jak mluvý a to byl problém
:lol: :lol:
nebu 18.10.2011 21:29:13

xsob>Bahňák> Prostě je to "betelné kotel" :lol:

to znamená že se rozpálí do běla při plným plynu a motor ukápne zkrz rám :lol: :lol:
:lol: :lol:
Bahňák 18.10.2011 21:30:01

nebu> to už jsem někde viděl nebylo to u dinli :lol: :lol: :lol:
Martinák 18.10.2011 21:30:24

Bahňák>xsob> já měl na vojně starýho z brna a vždy jsem se smál jak mluvý a to byl
problém :lol: :lol:

 ti rozhodim sandal rybizku :lol: do statlu se neser jestli se budes otirat o
brno,dostanes do nosu :-P
Bahňák 18.10.2011 21:33:11

Martinák> no a sem v prdeli :lol: :lol: :lol: dej pod překlad
Martinák 18.10.2011 21:36:36

Bahňák> mas ho tam B-) (ten preklad)
Bahňák 18.10.2011 21:39:41

Martinák> loni jsem tam makal :-DD ale pivo máte hnusný ;-)
nebu 18.10.2011 21:39:49

Martinák> hej to je hustý :lol: :lol: :lol: Brno takovej kousek a tak vzdálená řeč :lol:
:lol: :lol:
Martinák 18.10.2011 21:56:39

Bahňák>Martinák> loni jsem tam makal :-DD ale pivo máte hnusný ;-)

 nekece,11 brno je betelne skopek nebu> a ty se netlem
xsob 19.10.2011 18:06:33

Bahňák>Martinák> loni jsem tam makal :-DD ale pivo máte hnusný ;-)
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  To je tím že lemtáte ty cajzlovský patoky :lol: Nemáte šajnu co je kózlo perly s pod
Špilasem :-DD
Martinák 19.10.2011 18:32:51

 http://www.hantec-pg...enskeho-hantecu.html tady mas preklad,treba az ti nekdo
rekne,aby ses sel : zglgat na šrot bahnem :-DD  budes vedet o co jde :-P
scarymovie 19.10.2011 19:20:59

no jo, tož to só ti horalové a než by seš šel řádně zglgat do brněnský štatlu, tak tu hází
vály na fésbuku :lol:
nebu 19.10.2011 19:28:01

scarymovie> NEROZUMÍM ANI SLOVO :[ :[ :[
Martinák 19.10.2011 20:05:49

nebu> jak ses rozhodl? budes brat outika?
nebu 19.10.2011 20:08:00

Martinák>nebu> jak ses rozhodl? budes brat outika?

No budeto jedině OUTLANDER (y) (y)
Martinák 19.10.2011 20:10:26

nebu> od toho kodla?,nebo mas v merku neco lepsiho?
nebu 19.10.2011 20:11:59

Martinák> joooooo to ještě nejsem uplně rozhodnutej :[ :[
Martinák 19.10.2011 20:25:24

nebu> se tam zajed mrknout,sem tu masinu zkoumal a vypada dobre :-DD hlavne ma
prd najeto.
viki999 19.10.2011 23:19:26

tyjo nejvic me mrzi ze ztratime cloveka vymenou budeme mit dalsiho kokota :lol: :lol:
:lol: :lol: :lol: :lol: -pravidlo je ze se to can amakum stava dost casto ta promena (u)
(u) (u) (u) (u) sbohem nebu B-)
koncak 20.10.2011 17:58:52

viki999> ale to neni tim strojem, vono to lidi maji v sobe, pouze se to zesebe pustej
navliknutim zlutych hadru, :lol: na ti se NEBU nejvic tesi, stroj je jenom zasterka aby je
moh nosit. :lol: :lol: :lol: :lol:
Martinák 20.10.2011 18:01:40

koncak>viki999> ale to neni tim strojem, vono to lidi maji v sobe, pouze se to zesebe
pustej navliknutim zlutych hadru, :lol: na ti se NEBU nejvic tesi, stroj je jenom zasterka
aby je moh nosit. :lol: :lol: :lol: :lol:

proto sem chtel cervenou a hadry mam journeyman :-DD
česil 20.10.2011 18:14:13

Martinák> To Tě canamáci sežerou i se zrcátkem.....zvážil bych to.. :lol:
Martinák 20.10.2011 18:17:34
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česil> jaci kanamaci,mi to hazeme do jednoho pytle ctyrkolkari.jinak v rodine mame
jak suzu tak yamahu :-DD
česil 20.10.2011 18:21:39

Martinák> Myslel jsem to obecně- já taky nehledám mezi náma rozdíly- otec má
yamahu a já suzu- docela si rozumíme :lol: :lol:  Slyšel jsem že červené can-amy jsou
vlastně číny a plasty mají zn.can-am..... aprej i motor tam je nějaký divný- prej
tequilácký :lol: to nemůže jezdit...... :lol: :lol:
xsob 20.10.2011 18:23:31

česil> Však Marťas už je v Brně jedinej, všichni už to prodali :lol:
česil 20.10.2011 18:24:40

xsob> Já byt ním tak bych si nafackoval, takovou volovinu....... +o(
Martinák 20.10.2011 18:27:21

česil> kluci,ja sem spokojenej jak s hadrama,tak s masinou,je to mazel a rejpu se v
tom stejne jak v taiwanu :lol: takze zas takova zmena to neni :lol: :lol:
česil 20.10.2011 18:30:30

Martinák> (y) (y) ;-) ;-) :lol: :lol: Je vidět že jsi v poho a tak to má být...hodně metrů
a nějaký ten kilometřík navíc bez problémů... :-DD
Martinák 20.10.2011 18:39:02

česil> diky,vsem tady jde prece jen o zabavu a ne o skatulkovani :-)
viki999 20.10.2011 19:26:25

koncak> Jé tak to se omlouvám všem mexickým mašinám za to že jsem je npadl
bezdůvodně a označil je za původce tzv"KOKOTÝDY" :lol: :lol: :lol: :lol: , no jo ale tím
pádem za to můžou šikmocí šmejdi co ty canam žlutý hadry dělaj- oni dotoha asi
zašívají nejaký drogy či co že to pak z lidí dělá to co nechcu napsat :lol: :lol: (u) (u) (u)
nebu 20.10.2011 19:52:08

viki999>tyjo nejvic me mrzi ze ztratime cloveka vymenou budeme mit dalsiho kokota
:lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: -pravidlo je ze se to can amakum stava dost casto ta
promena (u) (u) (u) (u) (u) sbohem nebu B-)

budu slušnej Can-amák slibuji a nebo raději ne :lol: :lol: :lol:
nebu 20.10.2011 19:53:48

Martinák>nebu> se tam zajed mrknout,sem tu masinu zkoumal a vypada dobre :-DD
hlavne ma prd najeto.

ale já chci novej a to znamená novej s 0 na budíku :lol: :lol: :lol: a u mě nejsi
Can-amák nemáš hadry schodné značky :lol: :lol: :lol:
nebu 20.10.2011 19:55:14

koncak>viki999> ale to neni tim strojem, vono to lidi maji v sobe, pouze se to zesebe
pustej navliknutim zlutych hadru, :lol: na ti se NEBU nejvic tesi, stroj je jenom zasterka
aby je moh nosit. :lol: :lol: :lol: :lol:
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bude mi stačit Can-am 650 ?
http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=4060&fid=7

Přesně tak to má bejt :lol: :lol: Hadry dělaj člověka :lol: :lol:
Martinák 20.10.2011 19:58:50

nebu>Martinák>nebu> se tam zajed mrknout,sem tu masinu zkoumal a vypada dobre
:-DD hlavne ma prd najeto.ale já chci novej a to znamená novej s 0 na budíku :lol:
:lol: :lol: a u mě nejsi Can-amák nemáš hadry schodné značky :lol: :lol: :lol:

vsak ja aji chodim na servis do strancic :lol: chci si na outika nalepit fc moto,nemate
nekdo nalepky? :-P
nebu 20.10.2011 20:02:38

Martinák> musíš vydržet a budou polepy X8 :lol: :lol: :lol: pak ti to bude ladit a budeš
hustej pilot :lol: :lol: :-DD :-DD
Martinák 20.10.2011 20:39:06

nebu> ty voe,ty musim mit,uz se me o nic i zda :lol: polepim si i celou dodavku,abych
mohl delat machra B-)
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